
Agenda of 2013 Nanjing Municipal Government Round Table Dialogue  

2013 欧洲企业与南京市政府政策咨询交流会日程安排 

10
th

 December, 2013 from 14:30 – 17:00 

Zhong Shan Room, Aglie Riverside International Club(The Territory), LinJiang Road, Pukou District 

浦口区临江路雅居乐滨江国际会所钟山厅 

14:30 – 14:40 
Opening by Mr. Carlo D’Andrea - Chairman of the European Chamber Nanjing Board 

欧盟商会南京董事会主席代开乐先生对各位来宾致开场辞 

14：40 – 14:50 
Ms. Hua Jing, Vice Mayor of Nanjing Municipal Government 

南京市政府副市长华静女士致辞 

14:50 – 15:10 

Mr. Kong Qiuyun, Director Nanjing Municipal Investment Promotion Commission 
and Economic Information Committee Investment Environment Nanjing 

南京市投资促进委员会主任孔秋云先生致辞 南京经济发展状况和投资环境 

15:10 – 15:30 
Mr. Adam Dunnett, Secretary-General, European Chamber of Commerce in China 

欧盟商会秘书长唐亚东先生致辞 

15:30 – 15:50 Networking Coffee Break 茶歇 and change of setting from theatre to round table 

 

15:50 – 16:00 

Nanjing Investment Promotion Commission introduces Nanjing Municipal Government Bureau Present  

南京市外商投资协会介绍出席各讨论组的政府来宾 

Ms. Mirella Savegnago, General Manager of the European Chamber Nanjing introduces the topics of discussion 

欧盟商会南京总经理米瑞拉女士介绍各讨论组议题 

16:00 – 17:00 

Table 1: Nanjing Customs, Nanjing Entry-Exit Inspection & Quarantine Bureau moderated Mr. Krafft Markus, 
Chair of the EU Sourcing working group 

组 1：南京市海关 ，南京市出入境检验检疫局以及采购论坛联合主席南京市出入境检验检疫局以及采购论

坛主席卡夫特马克先生 

Table 2: Nanjing Municipal Human Resource and Social Security Bureau moderated by  Ms. Ding Min Chair of the 
EU Human Resource working group 

组 2：南京市人力资源与社会保障局以及人力资源论坛主席丁敏女士 

Table 3: Nanjing State Tax Bureau moderated by  Mr. Deng Bin, Chair and Vice-Chair of EU Finance and Taxation 
working group 

组 3：南京市国税局以及金融和税务论坛主席邓兵先生 

Table 4: Nanjing Investment & Promotion Commission moderated by Ms. Mirella Savegnago, General Manager of 
the European Chamber Nanjing and Mr. Roeland Schurmann, Chair of the Government Representative Offices 
Forum 

组 4：南京市投资促进委员会以及欧盟商会南京总经理米瑞拉女士 

17:00 – 17:30 

 
Closing remarks and thank you note to Nanjing Municipal Government by Mr. Wilhelm Hummerjohann 

欧盟商会会员企业- 扬子石化巴斯夫人力资源总监胡伟恒对各位来宾致感谢辞 

 

 


